
 
 

1 

 

Zápis z jednání  
oblastního výboru ČJF –  Středočeská oblast  

č. 6/2020 

Den konání 20. 7. 2020 

Místo konání Kladno – kancelář sekretáře 

Čas  Od 11:00 Do 15:00  

     

Přítomnost členů OV Václav Drbal, 
předseda 

přítomen 

Ing. Pavlína Bůžková, 
člen OV 

přítomna 

Ing. Antonín Klauz, 
člen OV 

omluven 

Michael Moudrý, člen 
OV 

přítomen 

Ing. Michael Veselý, 
člen OV 

přítomen 

  

  

Přítomnost hostů Jana Nosková, 
sekretář 

Přítomna pouze do 12:00 hod 

Přítomnost dalších osob  p.Ilona Matoušková  

  

 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání a omluva sekretářky z účasti (zdravotní důvody). 
Současně požádána P. Bůžková o přípravu zápisu. 

2. 
2.1 
2.2 
2.3 

Předseda OV 
Projekt K. Vašáková – SCM 
Zápis z VV a navazující témata 
Jednání Rady ČJF a navazující témata 

3. Ekonomika 

4. 
4.1 
4.2 
4.3 
4.4 
4.5 
4.6 
4.7 
4.8 
4.9 

4.10 
4.11 

Rozhodnutí OV 
ZZVJ 
Středočeská jezdecká liga,Národní pohár ČJF 
Vzdělávání, Refreshingy 
Vznik nových subjektů 
OPP 
Galavečer oblasti 
Závody v oblasti 
Oznámení o uvalení předběžného opatření 
Investice 
OM 
MČR 

5. Rozhodnutí per rollam 

Usnesení č.1/4/20 OV schvaluje navržený program. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

2. 
 

Oblastní SCM – skoky: 
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2.1. 

Dle informací K. Vašákové, garantky projektu, akce projektu jsou přizpůsobovány 

průběžně vývoji situace v sezoně a průběžně je aktualizováno a informováni 

účastníci. Nyní je vše přizpůsobeno přípravě na MČR. Dále budou součástí 

projektu akce Finále NP a OM. Spoluúčast oblasti bude řešena dle Dalších termínů 

akci - maximální výše spoluúčasti oblasti je stanovena ve výši 60.000,- až 70.000,- 

Kč za rok 2020. Tato částka bude považována za maximální i v případě dalších 

sezon. 

Trvá možnost pro nové zájemce se do projektu zapojit dodatečně.  

Usneseni 2.1/6/20 OV bere informace na vědomí ohledně dalšího průběhu v tomto bodu. Trvá. 

2.2. Aktivity a zápis VV: 

OV se pozastavuje nad skutečností, že stále některé oblasti a disciplíny 

nevyužívají web ČJF. 

Současně konstatuje, že stále trvá stav s pozdním uveřejněním zápisů z VV, a to 

i  v centrálním úložišti (OneDrive). Navíc zápisy VV odkazují na přílohy, které 

nejsou nikde dostupné. To výrazně omezuje některé aktivity OV, které jsou 

návazné na rozhodnutí VV. Členové OV se dotazují GS, jaká je situace 

s avízovanou aktualizací, a kde lze nyní získat potřebné informace. Zasláním 

oficiálního dotazu a opakovanou urgencí pověřena sekretářka oblasti. 

Usnesení 2.2/6/20 OV pověřuje sekretářku zasláním dotazu 

2.3. Jednání Rady ČJF: 

Z témat řešených na již proběhlém jednání v únoru, se stále řeší tematika náhrad 

členů OV a spolupracujících osob. Ing. Bůžková konzultovala s p. Šedou danou 

problematiku. Výsledně – V. Drbal již dostává náhradu na telefon dle jednotného 

rozhodnutí a toto bude dle přehledu navýšeno, ostatní členové OV obdrží náhrady 

ve výši a termínu dle rozhodnutí OV – zde se jedná o náhradu funkcionáře a není 

třeba samostatně vyúčtovat. J. Holíková bude řešena smlouvou – po jednání 

sekretářů budou zpracovány jednotné pro celou ČJF. 

S ohledem na to, že dosud nedošlo k realizaci výplat, je sekretářka oblasti 

pověřena ověřením stavu a vyžádáním jednotného formuláře smlouvy. 

Další jednání Rady ČJF je avizováno na 18. 8., za OV se bude účastnit předseda 

oblasti V. Drbal, a pokud by nemohl být přítomen, je pověřena jeho zastoupením 

P. Bůžková. 

P. Bůžková je pověřena sumarizací a po konzultaci se členy OV (per rollam) 

odesláním témat k jednání Rady ČJF. 

Usnesení 2.3/4/20 OV pověřuje sekretářku zasláním požadavku a opakované urgence 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 
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Ekonomika: 
Ing. Bůžková informovala OV o stavu akcí oblasti v režimu OPP, podpora závodů 
SJL – centrálně v režimu NP celkem 6.000, ostatní z prostředků oblasti. U 
některých pořadatelů budou tedy dvě faktury pro vyúčtování. 
Co se týká celkových aktuálních výsledků za 2020, je přislíbeno zaslání 
přesnějšího přehledu, aktuálně po konzultaci s účetní vyplývá, že oblast má ještě 
nyní k dočerpání minimálně polovinu přidělených prostředků. 
Aktuálně je schválena úhrada dle vyúčtování soustředění v Přeštěnicích a 
Herouticích (viz.předchozí zápis) – do účtárny sekretářka odešle ihned po 
doručení originálu faktur a povinných příloh. 
Pořadatelé SJL – chválena finanční podpora pořadateli JK Vacek – 2.000 a Stáj 
Václav Kolín 4.000 Kč (2x 2.000).  
Bylo řešeno téma s pozdními úhradami a prodlevami v platbách – dle informace 
sekretářky vše pravidelně urguje, ale na sekretariátu ČJF pracovníci dostatečně 
nespolupracují. Bylo řešeno téma, zda nepožádat o navýšení provozní zálohy 
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sekretářky a některé úhrady řešit ihned hotově, bylo konstatováno, že by to 
problém neřešilo.  
Úhrady za proběhlé aktivity (cestovné, ZZVJ) – sekretářka opětovně zaurguje.  

Usnesení č.3/4/20 OV bere na vědomí a schvaluje úhrady po dodání faktur. Pověřuje sekretářku 
urgencí plateb a dodání podkladů. 

4.1 ZZVJ 2020: 

ZZVJ, schválené termíny a komise: 

 ZZVJ Poděbrady - zrušeno 

 ZZVJ 3. 9. 2020 – Mělník – komise příští OV 

 ZZVJ 27. 8. 2020 – Heroutice (hl. komisař M. Moudrý, komisaři Ing. M. 

Veselý, J. Šteker, náhr. komisař M. Perníček) 

Usneseni č.4.1/4/20 OV schvaluje komise na výše uvedené ZZVJ, bere na vědomí přijaté změny. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.2. SJL 2020 

V návaznosti na průběh sezony schváleno zadání všech úprav do metodiky – 

zajistí J. Holíková. Nově přidáno 8. kolo pro seniory na Ptýrově dne 21.8. 

Průběh kola v Herouticích garantuje M. Moudrý (rozpis pro urychlení zpracován 

za pomoci P. Bůžkové a J. Holíkové), Čakovičky – garant J. Holíková. 

Zajištěním chybějících flotů pro další kola pověřen V. Drbal (5+5+1 sady). 

Propagace a žebříčky v totožném režimu jako dosud, je konstatováno, že 

centrálně chybí lepší informovanost o finále Národního poháru. Sekretářka zašle 

GS dotaz, zda se akce bude konat, kdy bude rozpis a základní informace pro 

případné účastníky. To pak následně bude předáno i garantce projektu oblastního 

SCM. 

Po ujasnění informací k závodu finále VP OV pověřuje sekretářku odesláním e-

mailu na kluby a účastníky SJL se žádostí o vyjádření, zda mají zájem ve finále 

startovat. 

Usnesení č.4.2/4/20 OV pověřuje sekretářku zasláním dotazu 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.3. 

 

Vzdělávání: OV rozhodl s ohledem na změny pravidel o uspořádání kurzu pro 

nové Stewardy, a to co nejdříve. Byla oslovena M. Šveňková. 

Současně je konstatováno, že pro danou kvalifikaci není zpracována komplexní 

metodika – sekretářka je pověřena zasláním dotazu, a to i včetně dotazu na celý 

systém vzdělávání – aktualizace a dopracování metodiky. 

Usnesení č.4.3/4/20 OV pověřuje sekretářku zasláním dotazu 

4.4. 

 

OV schvaluje vznik nového subjektu: 

  Jiří Ščučka – Animal Tradining centre    

Usnesení č.4.4/4/20 OV bere na vědomí vznik nového subjektu a přestup subjektu z oblasti A. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.5 OPP 
OV jednal o soustředěních oblasti (oblastní SCM), vypsaných v rámci projektu 
OPP se závěrem: 

 skoky mládež s ubytováním spoluúčast – projekt K. Vašákové - trvá 

 akce proběhlé v jarním období – schválena vyúčtování 

 akce podzim budou vyhlášeny v návaznosti na konec sezony – cca 
začátek září 

 

Usnesení 4.5/4/20 OV schvaluje navržené postupy. 
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Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.6 Galavečer Středočeské oblasti 
OV navrhuje kontaktovat pořadatele Galavečera Zlaté podkovy, zda by nebyla 
možnost přesunu termínu jejich akce v jiný termín, než je plánovaný Galavečer 
naší oblasti v roce 2021. Ten je plánován na 20. 2. 2021. OV pověřuje pana Ing. 
Veselého k dojednání - trvá.   

Usnesení 4.6/4/20 OV bere na vědomí a pověřuje M.Veselého k dojednání. 

4.7 Závody v oblasti 
Byly projednávány stížnosti: 

1. I. M. – v jejím případě OV a hl. rozhodčí závodů konstatují, že nelze zpětně 
podat protest ani stížnost, v tomto duchu bude informována stěžovatelka 

2. K. V. – na základě stížnosti o neoprávněném startu OV konstatuje, že došlo 
k administravní chybě, tato bude odstraněna a o výsledku jednání budou 
sekretářko uoblast iinformovány všechny strany. 

- OV dále konstatuje, že benevolence pro změny v kalendáři 2020 způsobují u 
některých termínů chaos, především pak změny u velkých závodů návazně 
způsobují problémy i ostatním. Je konstatováno, že je brán minimální ohled na 
soutěžící.  
- Současně proběhlo info o problematických závodech a nesrovnalostech ve 
výsledcích. Závody Zduchovice – start dospělé osoby v soutěžích P – zasláno 
vysvětlení – omyl zpracovávatele výsledků, reálně startovalo dítě. 
- Závody Paragan Tour – pořádající subjekt Belmo s.r.o. není členem oblasti B, 
tyto závody tedy nespadají do kompetence schvalování naší oblastí. Těmito 
závody se oblast nebude zabývat, i když jsou některá kola na jejím území. 
Sekretářka oblasti pověřena ověřením, zda by závody nemohly být v JISu 
změněny jako závod oblasti A – tím by byla vyřešena většina problémů. 
Návazně na aktuální zkušenosti OV navrhuje od roku 2021 zavést opět 
kategorizaci kolbišť – sekretářka jménem OV zašle jako námět pro jednání Rady 
a legislativní komisi. 

Usnesení 4.7/4/20 OV pověřuje sekretářku ověřením a odesláním projednávaných bodů. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.8 OV se zabýval situací ohledně návrhu na zahájení DŘ proti J. G., J. K., M. M., M. 
P., členů Středočeské oblasti. Sekretářka oblasti obdržela zprávu o předběžném 
opatření, vydaném DIK ČJF proti dotčeným osobám. Ta byla přečtena a OV bere 
na vědomí. Současně konstatuje, že zdlouhavost řízení neprospívá k pozitivnímu 
vývoji a poškozuje objektivnost poskytovaných informací – především ze strany 
obviněných. OV očekává další informace o výsledku, TRVÁ. Pokud nebude případ 
uzavřen do termínu dalšího jednání, bude položen dotaz pří jednání Rady ČJF. 

Usnesení 4.8/4/20 OV bere předběžné opatření a další informace na vědomí. 

4.9 Investice: 
Oblastní fotobuňky - nové: očekává se vývoj v souvislosti s podanou žádostí ČJF 
o investiční dotaci. 
U stávajících fotobuněk Ing. J. Gotvald dosud nedodal přehled využití a příp. 
vyúčtování zápůjčky oblastní fotobuňky v roce 2019.  
Poté bude pro rok 2020 dořešen režim užívání stávající staré (funkční) fotobuňky, 
není vyloučena i nabídka prodeje Ing. Gotvaldovi, nebo její návrat na sekretariát 
oblasti. 
Druhá nefunkční fotobuňka bude předána sekretářce a vyřazena. 
Již schválený nákup nového notebooku pro sekretářku oblasti – trvá, bylo 
pozdrženo aktuální situací. Příslušný pracovník sekretariátu již přípravil k předání. 
Zajištěním je pověřen sekretář oblasti – trvá 
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Usnesení 4.9/4/20 OV schvaluje další postup v oblasti investic. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.10 OM 
OV jednal o aktuální situaci: 

 Skoky – Ptýrov 4.-6.9. – schváleny změny STP (zpracuje P. Bůžková) 
Naděje ZM + Z2 (do 18-til let a účastník nestartoval v L a výše), družstva 
ZL+ZL, děti Z+Z, junioři ZL+ZL, ml. jezdci L*+L*, ženy L*+L*, senioři S*+S*. 
Všechny kategorie se pojedou jako dvoukolové v jednom dni. 
- V.Drbal jedná s pořadatelem o nové podobě soutěží a finančním plnění 

ze strany oblasti 
- Navržen stavitel D.Voksa, technický delegát V.Drbal, hlavní rozhodčí 

MVDr. Drbalová – Burešová, M.Moudrý 
- Po dořešení zajistí sekretářka oblasti informovanost klubům 

 Drezura – pořadatel JK Heroutice – 28.7. 

 Všestrannost a spřežení – proběhlo, finanční podpora bude schválena OV 
po dodání podepsaných výsledkových listin pořadateli – zatím nedodáno 

 Pony – JO La-Boheme Zduchovice – zůstává původní termín 22. – 26. 7. 
2020 – upřesněna účast zástupce oblasti a předání medailí a flotů 

Z důvodu operativnosti budou změny a doplnění řešeny PER ROLLAM. 
Sekretářka oblasti ve spolupráci s V. Drbalem zajistí floty a medaile. 
Po dořešení všech disciplín sekretářka obešle subjekty a info umístí i na FB. 

Usnesení 4.10/4/20 OV schvaluje navržené. 

Hlasování Pro:3 Proti:0 Zdržel se:1 Bůžková 

4.11. MČR 2020 
Jako v předchozích sezonách bude pro každé MČR určena osoba zastupující naši 
oblast – ve funkci garant a vedoucí ekipy. 
Tato osoba bude spolupracovat s OV, a navrhovat možné účastníky, bude 
přítomna na MČR po celou dobu konání, zúčastní se všech oficiálních jednání a 
dekorování, zajistí předání oblastního materiálu. 
Skoky senioři – J. Nosková  
Skoky mládež – K. Vašáková 
Drezura – H. Vášáryová 
Pony – V. Mestenhauser 
Všestrannost – M. Moudrý / současně odsouhlasena účast sportovců 
Spřežení – I. Matoušková 
NP mládeže ve skocích – K. Vašáková (info předá P. Bůžková) 
Současně schváleny nové výše náhrad vedoucím ekip – cestovné, 1.000/den, 
1.000 den na ubytování pokud bude doloženo. Výše náhrad bude upravena dle 
reálné situaci, aby nedošlo k duplicitě plateb. Náhrada bude plně uhrazena za 
podmínky osobní účasti vedoucího ekipy v místě konání po celou dobu akce od 
doby prezentace. 
Sekretářka všem zašle delegační dopis se všemi potřebnými informacemi. 

 Sekretářka odešle oficiální informace 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.12. Návrh na nového člena VV 
OV navrhuje jako nového člena za odstoupivšího p. Pecku z pozice PR p. 
Ladislava Krulicha, souhlas s kandidaturou i životopis byl zaslán. P. Bůžková je 
pověřena odesláním GS a prezidentce ČJF. 

Hlasování Pro:4 

5. 
5.1. 

Schváleno per rollam 
OV schvaloval v období koronaviru veškerá rozhodnutí ohledně kalendáře 

závodů, ZZVJ, oblastních SCM a jejich přesuny.  
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Z toho podněty pro Výkonný výbor ČJF: 

1. 
 

2. 
3.  
 
 

4. 
 
 
 
 

5. 

Příloha č. 2.3.1 – Přehled náhrad členům oblasti 

Dotaz na centrální úložiště a včasnost zápisů VV – bod 2.2/4/20 

Nákup nového notebooku – předchozí zápis, trvá bod 2.1/3/20.  

OV podporuje úpravu v JISu – tvorba rozpisů, a úpravu JISU a pravidel – inkasování 

zápisného na závody – bod 4.7/4/20 A dále OV navrhuje zavedení kategorizace kobiš´t 

návazně na kategorie závodů. 

Dotazy na VV – metodika kurz nových stewardů – bod 4.3., závod Finále NP mládeže – bod 

4.2. 

Témata pro Radu ČJF – ekonomika (rezervy) a investice, vzdělávání, úpravy JISu, zápisné 

závody, úpravy pravidel 

 
        Zapsala: Jana Nosková 


